
Obec Křižánky
Moravské Křižánky 116, 59202 Křižánky

Zápis č. 2/2022, zasedání zastupitelstva Obce Křižánky, konaného dne

15.12. 2022, v místě: Vzdělávací centrum Křižánky

Přítomni:

Jiří Houska, Jindřich Fousek, Michal Basovník, Jiří Suchý, Jan Putna, Josef Zvěřina, František Preisler, Adéla

Vítková a Luboš Vítek.

Předsedající: Jiří Houska

Hosté: cca 10

Zasedání bylo zahájeno v 17:00

1. Schválení programu zasedání ZO.
Rozprava: Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. K návrhu nebyly vzneseny návrhy na
doplnění.

1. Schválení programu zasedání ZO

2. Volba zapisovatele

3. Volba ověřovatele

4. Rozpočtová opatření č. 6, č. 7, č. 8 - příloha

5. Návrh rozpočtu školy v Křižánkách pro rok 2023 - příloha

6. Výroční zpráva školy - schválení

7. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu pro Obec Křižánky na roky 2023-2028 - příloha

8. Pravidla rozpočtového provizoria dle návrhu OÚ

9. Inventura - inventarizační komise

10. Schválení vrácení daně z nemovitosti - fi Sofiko,fi Procházka,fi Agroskal

11. Ukončení pronájmu kavárny České Milovy - p. Kovaříková + nový nájem p. Bodláková

12. Stanovení určeného zastupitele obce dle stavebního zákona

13. Schválení Směrnice zadávání veřejných zakázek malého rozsahu

Diskuse

Výsledky hlasování

Pro: 9

Proti: 0

Zdrželi se: 0

Nehlasovalo: 0

Usnesení č. 1: ZO schvaluje program zasedání 2. ZO Křižánky
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2. Volba zapisovatele

Návrh usnesení: Na zapisovatele je navržen pan Jindřich Fousek

Výsledky hlasování:

Pro: 8

Proti:

Zdrželi se: 1 (Fousek)

Nehlasovalo:

Usnesení č. 2 – Určení zapisovatele bylo schváleno.

3. Volba ověřovatelů zápisu

Návrh usnesení: Na ověřovatele zápisu jsou navrženi pan František Preisler a pan Josef Zvěřina

Výsledky hlasování:

Pro: 7

Proti:

Zdrželi se: 2 (Preisler, Zvěřina)

Nehlasovalo:

Usnesení č. 3 – Určení ověřovatelů zápisu bylo schváleno.

4. Rozpočtová opatření č.6, č.7, č.8
Rozprava: Jiří Houska představil rozpočtová opatření č.6, č.7, č.8. Proběhla kontrola skutečných výdajů a příjmů
obce.

Návrh usnesení: ZO schvaluje rozpočtové opatření č.6, č.7, č.8

Výsledky hlasování:

Pro: 9

Proti: 0

Zdržel se: 0

Usnesení č. 4: ZO schvaluje rozpočtové opatření č.6, č.7, č.8

5. Návrh rozpočtu školy v Křižánkách pro rok 2023
Rozprava: Jiří Houska seznámil ZO s návrhem rozpočtu, který předložila paní ředitelka Mgr. Jana Suchá. Zároveň
s tím má obec jako zřizovate v plánu realizovat regulaci vytápění a výhledově i výměnu kotlů, případně výměnu

celého zdroje tepla za účinnější.

Schvalujeme tedy návrh s navýšením.

Návrh usnesení: ZO schvaluje návrh rozpočtu školy v Křižánkách pro rok 2023 s tím, že bude ze strany obce

navýšen o 30 000 Kč z důvodu pokrytí cen energií.

Výsledky hlasování:

Pro: 9
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Proti: 0

Zdrželi se: 0

Nehlasovalo: 0

Usnesení č. 5 - ZO schvaluje návrh rozpočtu školy v Křižánkách pro rok 2023 s navýšením o 30 000 Kč ze strany
obce.

6. Schválení výroční zprávy školy za školní rok 2021/2022

Rozprava: Jiří Houska předložil ZO Výroční zprávu školy za školní rok 2021/ 2022

Návrh usnesení: ZO schvaluje výroční zprávu školy v Křižánkách.

Výsledky hlasování:

Pro: 9

Proti: 0

Zdrželi se: 0

Nehlasovalo: 0

Usnesení č. 6 - Výroční zpráva školy byla schválena

7. Schválení návrhu střednědobého výhledu rozpočtu obce Křižánky na

roky 2023-2028
Rozprava: Proběhla diskuse o tom, jaké obec plánuje investiční akce a jaké se dají očekávat příjmy obce.

Návrh usnesení: ZO schvaluje návrh.

Výsledky hlasování

Pro: 9

Proti: 0

Zdrželi se: 0

Nehlasovalo: 0

Usnesení č. 7 – ZO schvaluje návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce pro roky 2023 - 2028.

8. Schválení pravidel rozpočtového provizoria dle návrhu OÚ
Rozprava: Jiří Houska vysvětlil princip rozpočtového provizoria pro rok 2023. Tento samostatný dokument byl
předložen k nahlédnutí.

Návrh usnesení: ZO schvaluje návrh pravidel rozpočtového provizoria pro rok 2023

Výsledky hlasování:

Pro: 9

Proti: 0

Zdrželi se: 0

Nehlasovalo: 0

Usnesení č. 8 – ZO schvaluje pravidla rozpočtového provizoria.
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9. Schválení inventarizační komise
Rozprava: Předsedající podal návrh na předsedu a členy inventarizační komise, která provede inventarizaci

majetku k 31.12.2022.

Návrh usnesení: Předseda inventarizační komise pan František Preisler, členové inv. komise pan Jiří Suchý a pan

Luboš Vítek

Výsledky hlasování:

Pro: 6

Proti: 0

Zdržel se: 3 (Vítek, Suchý, Preisler)

Usnesení č.9: Inventarizační komise byla schválena.

10. Schválení vrácení daně z nemovitostí
Rozprava: Předsedající seznámil ZO s návrhem vrácení daně z nemovitosti pro firmu Sofiko, firmu Procházka a

firmu Agroskal, jako projev podpory podnikání v obci. Byly sděleny částky, o které se jedná.

Návrh usnesení: ZO schvaluje návrh na vrácení daně z nemovitostí pro uvedené firmy.

Výsledky hlasování:

Pro: 8

Proti: 0

Zdržel se: 1 (Basovník)

Usnesení č.10: Návrh na vrácení daně z nemovitosti byl schválen.

11. Ukončení pronájmu kavárny v Českých Milovech čp. 33
Rozprava: Jiří Houska seznámil ZO se skutečnostmi ukončení pronájmu a novém navazujícím nájmu prostorů v

domě ČP 31, v Českých milovech.

O tomto bodu se nehlasuje.

Usnesení č.11: ZO bere zprávu na vědomí.

12. Schválení určeného zastupitele obce dle stavebního zákona
Rozprava: Předsedající seznámil ZO s návrhem určeného zastupitele podle ustanovení zákona č. 183/2006 Sb, o

územním plánování a stavebním řádu v platném znění na celé volební období 2022/2026 pana Mgr. Jana Putnu.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Křižánky schvaluje jako určeného zastupitele podle ustanovení zákona č.

183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, v platném znění (stavební zákon), na celé volební období

2022 – 2026, Mgr. Jan Putnu člena zastupitelstva Obce Křižánky

Výsledky hlasování:

Pro: 8

Proti: 0

Zdržel se: 1 (Putna)

Usnesení č.12:. Určeným zastupitelem byl schválen pan Mgr. Jan Putna.

13. Schválení směrnice zadávání veřejných zakázek malého rozsahu
Rozprava: Předsedající předložil ZO směrnici č.1/2022 o zadávání veřejných zakázek, v souladu se zákonem

č.134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek.
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Návrh usnesení: ZO schvaluje směrnici č.1/2022 o zadávání veřejných zakázek, v souladu se zákonem

č.134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek.

Výsledky hlasování:

Pro: 9

Proti: 0

Zdržel se: 0

Usnesení č.13: ZO schvaluje směrnici 1/2022.

Diskuse

- hromosvod na čp.8 - (cca 30 000 Kč) Kolaudace nemá termín. Luboš Vítek projedná souhlas s
umístěním zemnící pásky. Od toho se odpíchne realizace hromosvodu. Obecně se
zastupitelstvo kloní k realizaci na jaře. Je tam ještě otázka aby nedošlo k porušení podmínek
přidělení dotace. Je nutné zajistit bez prodlení podmínky přidělení dotace. Částka za instalaci
bude určitě vyšší než zmíněná.

- Maršálek Jiří - umístění reklamních cedulí Penzion Pod Bílou skálou v obci. Jiří Houska
vysvětluje stav. Jeho návrh je nechat cedule v současné poloze. Žadatel musí mít také
povolení od správy komunikací. Obec plánuje sjednotit vizuál reklamních poutačů v obci a
ukazatele dát do jedné podoby.

- odpuštění poplatku za odpady. Diskuze. Je platná vyhláška o odpadech, tu musíme
dodržovat. Bohužel nelze dělat výjimky. V budoucnu, pravděpodobně v příštím roce budeme
vyhlášku řešit a v ní lze schválit výjimku, zejména pro občany, kteří v obci mají pobyt, ale
dlouhodobě zde nežijí. Bude to ředmětem dalších jednání.

- výdejní místo v obci a kontejner na plasty (p. Preislerová a syn) Zásilkovna na Křižánkách.
Zástupci obce projednají možnost zřízení zásilkovny s provozovatelem obchodu. Další dotaz
na kontejner na plasty v Budíně. Je tam špatná situace, pro celý Budín pouze jeden kontejner
na směs. Zástupci obce přislíbili aktivitu, zvážení možností a akci. Projednat umístění
kontejneru s paní Vamberovou, resp. Majitelem pozemku.

- dotaz na zmrzlinu v letním období. Zmrzlina se nadále bude nabízet. Zajímavá připomínka
posílat sms o nabídce zmrzliny na daný den.

Zasedání ZO skončilo v 18:40  hodin

Zapsal: Jindřich Fousek

Ověřovatelé: Josef Zvěřina Starosta obce: Jiří Houska

František Preisler
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